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Уголовный процесс
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В 2017 г. Уголовно-процессуальный кодекс РФ (УПК РФ) был дополнен ст. 450.1, в связи с чем в уголовном процессе поя-
вился новый участник уголовного судопроизводства — представитель адвокатской палаты, который призван обеспечивать со-
хранность адвокатской тайны в досудебных стадиях уголовного судопроизводства.

Автором предлагается расширить границы участия представителя адвокатской палаты, наделить его дополнительными про-
цессуальными возможностями в целях повышения эффективности защиты прав и законных интересов как доверителя, так и 
профессиональных прав адвокатов.
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In 2017, the Criminal Procedure Code of the Russian Federation (hereinafter the Code of Criminal Procedure of the Russian 
Federation) was supplemented with Article 450.1, in connection with which a new participant in criminal proceedings appeared in the 
criminal process — a representative of the bar chamber, which is designed to ensure the safety of attorney-client confidentiality in the 
pre-trial stages of criminal proceedings.

The author proposes to expand the boundaries of the participation of a representative of the bar chamber, to give him additional 
procedural capabilities in order to increase the effectiveness of protecting the rights and legitimate interests of both the principal and 
the professional rights of lawyers.
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